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متن پرسش

سلام: می خواستم نظر استاد رو در مورد شخص حافظ و اشعارشون بدونم و اینکه فال حافظ گرفتن

کار درستی هست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: عرایضی در قسمت «ما و حافظ» که بر روی صفحهی اصلی سایت هست،

در مورد جناب حافظ شده است به آنجا رجوع فرماد. در همان رابطه میتوان با فال حافظ متوجهی

اشاراتِ او شد. موفق باشید


